
Sa izborne Skupstine Hrvatskog elektrogospodarskog sindikata (u daljnjem tekstu HES-a) za
mandatno razdoblje 2010-2014 odriane dana 10. studenog 2010.g. (srijeda) u Donjoj Stubici,
hotel" Terme Jezercica", kojaje zapocela s radom u 11 sati

1.0tvaranje Skupstine
2.lzbor radnog predsjednistva
3.lzvijeste 0 broju prisutnih delegata-radno predsjednistvo
4.Usvajanje Poslovnika 0 radu Skupstine
5.Usvajanje Dnevnog reda
6.lzvjeste 0 radu Sredisnjeg odbora -rasprava po izvjestu
7.lzvjeste Nadzornog odbora-rasprava po izvijestu
8. Izvjeste 0 tijeku kolektivnih pregovora
9.1zborpovjerenstva za provedbu izbora
10.Predstavljanje kandidata za predsjednika i zamjenika predsjednika Skupstine
11.1zborpredsjednika i zamjenika predsjednika Skupstine
12.Potvrda clanova tijela Sindikat

-Sredisnjeg odbora
-Nadzornog odbora
-Statutarnog odbora
-Suda cast

13.Predstavljanje kandidata za predsjednika i zamjenika predsjednika sredisnjeg
odbora

14.lzbor predsjednika i zamjenika predsjednika Sredisnjeg odbora
15.Pozdravna rijec predsjednika Sredisnjeg odbora
16. Razno

M. Matijevit je otvorio Skupstinu, pozdravio prisutne, te pozvao clanove Radnog
predsjednistva predloiene od strane Sredisnjeg odbora da mu se pridruie, i to: Dubravka
Corka, Slavka Grcita, Antuna Perko vita i Damira Pavuka, koji su ujedno potvrdeni od strane
prisutnih delegata, jednoglasno.

M. Matijevit je konstatirao da je na osnovu Prijavnica te potpisane Iiste delegata, na danasnjoj
Skupstini nazocno ukupno 111 delegata, od pozvanih 113, te je utvrdio da Skupstina moie
pravovaljano odlucivati u skladu s clankom 53. Statuta HES-a. Ujedno je konstatirao da je za
natpolovicnu vetinu potrebno 57 glasova. Nadalje, konstatirao je da su na Skupstini nazocna
tri delegata i to DRAZENKA BARBARIC (Elektrodalmacija Split), MIRO BERNARDIC
(Elektroslavonija fJakovo) i DANIJEL TADIC (Elektra Zadar) koji nisu imali kod sebe prijavnicu,
a ciji je identitet utvrden uvidom u osobnu iskaznicu.
Skupstini nisu nazocna dva uredno pozvana delegata i to DINKO ANDABAKA (Prp Osijek) i
TOMISLA V KLASIC (PP HE Sjever).



Na osnovu prijedloga za dopunu dnevnog reda, i to da se uvrsti tocka 0 tijeku kolektivnih pregovora
kao i prijedloga koordinacije Split 0 donosenju rezolucije pO slijedecim temama:.
-Donosenje odluke 0 kolektivnim pregovorima i pravu na dostojan kolektivni ugovor;
-Rezolucija kojom se naglasava nutnost da HEP grupa ostane u drz.avnom vlasnistvu;
-Dodjela simbolicnih darova clanu HES-a i clanu Uprave HEP-a;
Skupstina HES-a je jednoglasno donijela

Prihvacaju se dopune dnevnog reda i to na nacin da ce Izvjesce 0 tijeku kolektivnih pregovora
biti posebna tocka i to broj 7., te da se u dnevni red uvrsti tocka 16. pod nazivom "Razno", u
sastavu koje tocke ce se raspraviti i 0 gore navedenim prijedlozima koordinacije Split.

K. Ivankovic je zatratio podnosenje izvjestaja Suda casti HES-a.
M. Juric je zatratio izvjestaj 0 stanju sudskog predmeta protiv A. Simic.

D. Corak je procitao izvjesce 0 radu Sredisnjeg odbora koje je sastavni dio ovog zapisnika, te je
otvorena rasprava 0 istom.

Z. Mercep je izrazio nezadovoljstvo Izvjescem buduci smatra da isto sadrz.i neistine. Kazao je kako
nije istina da Sredisnji odbor skladno funkcionira, buduci upravo D. Corak vrsi mobbing nad ostalim
clanovima i na silu provodi svoju volju. Nadalje, da je on osobno bio nazocan na nekoliko sjednica, te
da Sredisnji odbor ne radi nista ozbiljno, vec da se bavi sobom i nevatnim stvarima. Tak06er se
osvrnuo na kra6u novca ad strane bivse tajnice, te kazao kako je D. Corak tada, bez obzira da Ii je za
kra6u znao ili tek tada saznao, morao podnijeti ostavku. A kako je nije podnio, to su morala napraviti
nadletna tijela.

M. Juric je kazao kako u cijelosti podrz.ava sve izneseno od strane Z. Mercepa, te kako je kriminal
posljedica funkcioniranja, odnosno nefunkcioniranja sredisnjeg ureda, radi cega je D. Corak morao
odstupiti s funkcije predsjednika sindikata.

v. Aleksic je izrazio taljenje zbog Cinjenice sto je Skupstina HES-a zapocela na ovakav nacin, ali da je
to ocito neminovno poslije svega sto se dogodilo. Kazao je kako je D. Corak zaista napravio dobre
stvari za HES, me6utim da je dos/o vrijeme za nove ljude. Odgovornost predsjednika za napravljeno
od strane tajnice je nesto 0 cemu nema smisla vise raspravljati, ali to svakako treba imati u vidu kod
izbora novog predsjednika.

D. Corak je prigovorio izlaganju V. Aleksica u cijelosti, jer nema pravo sudjelovati u raspravi buduci
isti nije delegat Skupstine, vec je sjednici nazocan kao gost, slijedom cega mu je predsjednik
Skupstine oduzeo pravo na daljnje izlaganje.

V. Sesar je kazao kako je neprihvatljiv komentar Z. Mercepa na rad Sredisnjeg odbora, buduci je isti
sastavljen od 15ljudi koji su u proteklom mandatu ulotili znatan trud da HES pocne bolje funkcionirati,
ali da je osnovni problem u radu tog tijela upravo cinjenica sto neki ad clanova nisu dovoljno
demokraticni i ne postuju volju vecine.



S. Greic je rekaa da je Skupstina najvise tijela HES-a i kaa takva predstavlja HES u eijelasti.
Kaardinaeija Split je tijekam avag mandata, u dva navrata trazila sazivanje izvanrednag zasjedanja
Skupstine, ita 2007.g. i 2009.g., sta nije bila padrtana. Sve to iz razlaga stanja u HEP grupi,
provedenih mjera stednje i reeesije, ali i zbag pljacke, adnasna sustavnag pljackanja sredisnjeg
racuna HES-a, kaji razlazi su bili tada ali i jas uvijek su ad vitalnag znacenja za HES. Takader,
spamenua je i mobbing nad clanavima Sredisnjeg adbara, i to uprava anim clanavima kaji su strucni i
imaju svaje misljenje. Zbag svega toga da je HES u krizi i prijeti mu raskal, slijedam cega paziva
delegate da amaguce neaphadne promjene.

D. Carak je kazaa kaka se nema namjere ispricavati, a sta se tice adgavarnasti, aka se utvrdi, snasit
ce je i to na isti nacin kaka snasi adgavarnast za svaje pastupke u privatnam zivatu. Zamalia je
predsjednika Skupstine da vadi zasjedanje u skladu sa Paslavnikam, adnasna da anemaguci
vrijedanje i druge ablike nekulturnag panasanja kaje je taleriraa do tog trenutka. U adnasu na slucaj A.
Simic, a sta je vec iznesena u izvjescu, sud je taj kaji ce utvrditi krivee i adgavarne, te da adbija svaki
pakusaj da Skupstina HES-a preuzme ulagu suda i utvrduje neciju adgavarnast. Kazaa je i da je sva
dakumentaeija dastavljena D. advjetnistvu kaje je nakan abrade padignula prijavu protiv A. Simic, ita
jedina protiv nje. Kazaa je da HES nije u krizi te da nije pred raskalam, a sta patvrduje i brajka
delegata nazacnih na Skupstini. Medutim, da zaista pastaje snage kaje rade na tome, ali da su to
pajedinei. Nadalje, kazaa je, da je uprava danas prilika da se delegati adluce kame ce dati svaje
pavjerenje da vadi HES u naredne cetiri gadine.

Z. Mercep je pazvaa D. Carka da Skupstini prizna svaju krivnju za pljacku, ita barem krivnju za to sta
pljacku nije atkria na vrijeme. Nadalje, da je kljucna pitanje tka je A. Simic daa kartieu ziro-racuna, a
da je to Sredisnji adbar, i da to svi nazacni znaju.

S. Greic je kazaa kaka smatra da se broj mandata za svaku funkeiju treba agraniciti, buduci je lagicna
da nakan nekag vremena ljudi vise nisu u stanju paslave abavljati na dabar nacin, te da kandidiranje
za predsjednika nakan 12 gadina mandata ne bi trebala biti maguce.

D. Carak je rekaa da ce se a svajaj kandidaturi acitavati kada za to dade vrijeme, a sta se tice pljacke i
njegave adgavarnasti da je on svaj mandat zaista daa na raspalaganje ita anam tijelu kaje ga je
birala, kaardinaeiji, kaja medutim astavku nije prihvatila. Sta se tice izvanrednag sazivanja skupstine,
ista nije bila sazvana iz razlag sta sazivaci nisu imali patrebnu vecinu, a ne zbag toga sta bi itka to
sazivanje sprjecavaa.

Predsjedniea Nadzarnag adbara HES-a N. Bubiea je procitala Izvjesce a radu Nadzarnag adbara kaje
je sastavni dia avag zapisnika.

M. Matijevic je padsjetia delegate da svaki clan HES-a ima prava uvida u finaneijsku dakumentaeiju, te
je atvaria raspravu a izvjescu.

M. Borzic je kazaa kaka je i na proslaj izbarnaj Skupstini bila padnijeta izvjesce, ali da je ana bila
sturo, te da se a njemu nije vadila rasprava, sta smatra da nece biti sada slucaj. Nadalje, da je ova
izvjesce za sama 20% clanarine sa sredisnjeg racuna, dak astalih 80% astaje nekantrolirana, sta
smatra da je lose za HES. Pahvalia je rad Nadzarnag adbara, kaji je i do sada padnasia izvjesca na
usvajanje Sredisnjem adbaru, kaja bi se usvajala uz burnu raspravu, nadglasavanjem. Osvrnua se i
na pacinjenu pljacku, kaja najbalje gavari a lasem funkeianiranju nadzara nad sredisnjim racunam.



M. Matijevic je pozvao D. Corak da u funkciji predsjednika pregovarackog odbora HES-a ukratko
iznese tijek dosadasnjih pregovora na sk/apanju novog ko/ektivnog ugovora za HEP grupu.

D. Corak je kazao kako su pored njega, u pregovarackom odboru HES-a S. Grcic, N. Mance, D.
Horvatinovic i N. Pete/in. Ukratko je upoznao prisutne s oko/nostima u kojima su potpisani Dodatak br.
1 i 2., te kazao kako ce se predstavnici HES-a i nadalje za/agati da niti jedno pravo iz postojeceg
ugovora ne bude umanjeno, te na korekciji, odnosno povecanju vrijednosti boda. Nadalje, ukratko je
iznio tijek dosadasnjih sastanaka, te sadrtaj usug/asenih c/anaka, te onih koji jos uvijek nisu
usug/aseni.

Imenuje se povjerenstvo za provedbu izbora u slijedecem sastavu: Davor Soiae, Josip Zuric,
Zeljko Kovac, S/avko Posilovic i Damir Lesinger.

M. Matijevic je pozvao koordinatore da navedu kandidate za ove funkcije.
D. Corak - koordinacija Zagreb nema kandidata za predsjednika i zamjenika predsjednika Skupstine,
a/i podrtava kandidaturu Damira Pavuka za predsjednika i Antu Dumancica za zamjenika.

N. Mance - kandidat koordinacije Rijeka za predsjednika Skupstine je Miras/av Matijevic, dok nema
kandidata za zamjenika predsjednika.

S. Grcic - koordinacija Split nema kandidata za predsjednika Skupstine, vec podrzava kandidaturu M.
Matijevica, a kandidat za zamjenika predsjednika Skupstine je Mira Juric.

I. Kovacic - kandidat koordinacije Koprivnica za predsjednika Skupstine je Damir Pavuk, dok za
zamjenika podrtavaju kandidaturu Ante Dumancica.

N. Pete/in - koordinacija S/avonija nema kandidata za predsjednika Skupstine, a/i podrtava Damira
Pavuka, a kandidat za zamjenika predsjednika je Ante Dumancic.

Skupstina utvrduje da su kandidati za izbor predsjednika Skupstine HES-a Miroslav Matijevic i
Damir Pavuk, dok su kandidati za izbor zamjenika predsjednika Skupstine HES-a Ante
Dumancic i Miro Juric.

Za obje izborne funkeije bilo je pripremljeno 111 glasackih Iistica, sve u skladu s brojem
nazocnih delegata.



Temeljem odredbi Statuta HES-a, tajnim glasovanjem , dobiveni su slijedeci rezultati kod izbora
predsjednika Skupstine HES-a:

1. DAMIR PA VUK 57 glasova.
2. MIROSLA V MA TlJEVIC 51 glas.

Nevaieca glasacka Iistica 3.

Temeljem odredbi Statuta HES-a, tajnim glasovanjem, dobiveni su slijedeci rezultati kod izbora
zamjenika predsjednika Skupstine HES-a:

1. ANTE DUMANCIC 63 glasa.
2. MIRO JURIC 46 glasova.
Nevaieca glasacka Iistica 2.

Predsjednik Skupstine HES-a u mandatnom razdoblju 2010-2014 je DAMIR PAVUK (Elektra
Bjelovar) dok je zamjenik predsjednika Skupstine HES-a ANTE DUMANCIC (HEP Toplinarstvo
Osijek).

D. Pavuk je zatratio od koordinatora da iznosu tko su osobe imenovane u Sredisnji odbor, odnosno
kandidate za clanove Nadzornog odbora, Statutarnog odbora i Suda casti.

Na osnovu prijedloga koordinacija, Skupstina HES-a jednoglasno je izabrala Nadzorni odbor
HES-a u mandatnom razdoblju 2010-2014 u slijedecem sastavu:

1. GORDANA DRAGAN (KOORDINACIJA SPLIT)
2. IGNAC MALETIC (KOORDINACIJA KOPRIVNICA)
3. DARIJO VERBANAC (KOORDINACIJA RIJEKA)
4. SANJA VOJNOVIC (KOORDINACIJA ZAGREB)
5. MARIJA ZETOVIC (KOORDINACIJA SLAVONIJA).

Na osnovu prijedloga koordinacija, Skupstina HES-a jednoglasno je izabrala Statutarni odbor
HES-a u mandatnom razdoblju 2010-2014 u slijedecem sastavu:

1. VASO ALEKSIC (KOORDINACIJA RIJEKA)
2. LlDIJA BOGUT (KOORDINACIJA ZAGREB)
3. SILVA KRALJ (KOORDINACIJA SLAVONIJA)
4. DANKA POFUK (KOORDINACIJA KOPRIVNICA)
5. DANIJEL TADIC (KOORDINACIJA SPLIT).

Na osnovu prijedloga koordinacija, Skupstina HES-a jednoglasno je izabrala Sud casti HES-a u
mandatnom razdoblju 2010-2014 u slijedecem sastavu:

1. DRAZENKA BARBARIC (KOORDINACIJA SPLIT)
2. ANKA CIRKVENAC (KOORDINACIJA KOPRIVNICA)
3. BLANKA RA TKOVIC (KOORDINACIJA SLA VONIJA)
4. NENAD SIMUNIC (KOORDINACIJA ZAGREB)
5. STIPE VIDAKOVIC (KOORDINACIJA RIJEKA).

Na osnovu rezultata provedenih izbora u koordinacijama, Skupstina HES-a je potvrdila slijedeCi
sastav Sredisnjeg odbora HES-a u mandatnom razdoblju 2010-2014:



1. DUBRAVKO CORAK, koordinator
2. JASNA HEGEDUS
3. VINKO SESAR
4. DA VOR BoiA C
5. NENAD MANCE, koordinator
6. MIROSLA V MA T1JEVIC
7. iELJKO BA T1NOVIC
8. SLA VKO GRCIC, koordinator
9. ZDRA VKO ZUBCIC
10. DINKO ANDABAKA
11. ANTUN PERKOVIC, koordinator
12. NINOSLAV PETELIN
13. DARKO HORVA T1NOVIC
14. IVANKA KOVACIC, koordinatorica
15. TOMISLAV KOVACEVIC.

Na poziv predsjednika Skupstine, M. Uvodie je otvorila preporucene posiljke 5 kandidaturama
za predsjednika i zamjenika predsjednika HES-a, te je konstatirano da su se za predsjednika
HES- a kandidirali DUBRA VKO CORAK, SLA VKO GRCIC I NENAD MANCE, a za zamjenika
predsjednika HES-a SLA VKO GRICIC I DARKO HORVA T1NOVIC.

Predsjednik je pozvao kandidate da se predstave u skladu s odredbama Poslovnika, a prema
redoslijedu otvaranja kandidatura.

S. Grcie je kazao kako smatra da 6e se u ovom mandatu HES promijeniti u pozitivnom smislu, ad
funkcioniranja Sredisnjeg odbora, do izmjena Statuta i nove organizacije. Predlotio je da se sva tijela
svakako konstituiraju, i da se sastanu barem dva puta godisnje. Ujedno je izjavio kako povlaci
kandidaturu za predsjednika HES-a te da podrtava N. Mancea kao kandidata za predsjednika HES-a .

N. Mance, nakon podataka a sebi isvom radu u HES-u iHEP-u je izrazio taljenje zbog rasprave koje
se danas vodila, a koja jasno ukazuje na probleme. Meautim, da ti problemi definitivno proizlaze iz
rada Sredisnjeg odbora, koji je u proslom sazivu zaista lose funkcionirao. Meautim, sto se tice HES-a
kao cjeline, da to nije taka, sto pokazuje i brojka delegata na Skupstini. Tko god da bude predsjednik,
misli da mu nece biti lako raditi u uvjetima koji postoje, ali da je njegov zadatak da pobijedi animozitete
koji postoje. Njegov motiv za kandidaturu je bio upravo to, da pokusa rijesiti te probleme. Nadalje, da
se nada, bez obzira tko pobijedio, da 6e u ovom mandatu situacija u Sredisnjem odboru biti bolja.

D. Horva tin 0vie se predstavio te kazao kako je bio clan ijos uvijek je, svih, odnosno i"dobrih" i"Iosih"
saziva Sredisnjih odbora. Ali da ga je funkcija predsjednika Glavnog radnicko vijeca ponukala na ovu
kandidaturu i to iz razloga sto ti isti ljudi, u radnickom vije6u kao tijelu funkcioniraju mnogo kvalitetnije,
pa se nada da ce obavljajuci funkciju zamjenika predsjednika HES-a to ostvariti iu tijelima HES-a.

D. Corak je kazao da teli iskoristiti ovu priliku da kate neke stvari a sebi, svom privatnom tivotu,
sindikalnom radu ali i edukacijama za taj rad koje je prosao, nadalje da smatra kako je ova prilika ida
kate istinu, naspram lati koji se a njemu ucestala ponavljaju. Ponovio je da nije dobio stan ad HEP-a,
da nije dobio veci koeficijent vise ad deset godina, ali da je zato uvijek pomagao dugima kad je
mogao, te da 6e to raditi iubudu6e kad god bude imao priliku.

Za obje izborne funkcije bilo je pripremljeno 111 glasackih listiea, sve u skladu 5 brojem
nazocnih delegata.

Temeljem odredbi Statuta HES-a, tajnim glasovanjem , dobiveni su slijedeei rezultati kod izbora
predsjednika sindikata HES-a:



1. DUBRAVKO CORAK 60 glasova.
2. NENAD MANCE 49 glas.

Nevaieca glasacka Iistica 2.

Temeljem odredbi Statuta HES-a, tajnim glasovanjem, dobiveni su slijedeci rezultati kod izbora
zamjenika predsjednika HES-a:

1. SLAVKO GRCIG 48 glasova.
2. DARKO HORVA TlNOVIG 62 glasa.

Nevaieca glasacka Iistica 1.

Predsjednik HES-a u mandatnom razdoblju 2010-2014 je DUBRAVKO CORAK (Elektra
Karlovac) dokje zamjenik predsjednika HES-a DARKO HORVATINOVIG (Elektra Krii).

1. Predlaie se Skupstini HES-a da donese obvezujucu odluku za Sredisnji odbor HES-a prema kojoj
ce osnova za novi Kolektivni ugovor za HEP grupu biti Kolektivni ugovor iz 200B.g i to na nacin da
nijedno pravo radnika u novom ugovoru ne smije biti umanjeno. Tako donesenu odluku Skupstine u
obliku odluke ili zahtjeva dostaviti poslodaveu.

Nakon provedene rasprave, Skupstina je vecinom glasova donijela odluku da se odustaje od
izglasavanja navedenih rezolueija.

M. Matijevic je izjavio da odustaje od prijedloga odluke kojom bi ova Skupstina obveza/a Sredisnji
odbor HES-a da do 30.10.2011.g. utvrdi prijedlog nove organizaeije HES-a.

Predsjednik Skupstine je zavrsio sjednieu, a S. Greic je dodijelio simbolicne darove N. Maneeu i
predsjedniku Uprave HEP-a.


